
Zápis z 3. sch ůze Výkonného výboru RC Autoklubu ČR 
konané dne 22.3.2011 v Praze – restaurace Mondeo 

 
Přítomni: Václav Strupek, Drahoslav Hejtmánek, Miroslav Jurenka, Petr Pavlát, Dušan Bayer, Vladimír 
Šulc, Jan Sonntag, Radek Třešňák, Jan Blahovský, Ivo Gombík, Vladimír Šeliga  
 
Program: 

1. Kontrola úkolů z posledního zasedání VV   

2. Ekonomické informace, transparentní účet  

3. Informace o stavu trestního oznámení na p.Krylla 

4. Informace o činnosti jednotlivých sekcí 

5. Dotace na závody IR Horní Jelení a pořadatelům závodů MČR 1:8 Off-road na 2011 

6. Diskuze 

 

Ad. 1) Na základě stávajícího stavu evidence se na návrh sekretáře RCAČR z důvodu její zkvalitnění 

schvaluje zajištění nových průkazek pro rozhodčí. Dále byl dohodnut způsob e-mailové komunikace  - 

vše zasílat na presidenta RCAČR, v kopii na sekretáře RCAČR a naopak. 

 

Ad. 2) VV byl informován o přesunu účtu na jinou pobočku RB, o aktivaci účtu jako transparentního a 

dále o stavu zůstatku na běžném účtu. 

Předsedové sekcí byli informováni o komunikaci s pokladníkem EFRA a o tlaku na úhradu licencí na 

rok 2011. Předsedové sekcí byli vyzváni, aby zajistili do 31.3.2011 úhradu licencí EFRA za jezdce ze 

svých sekcí na účet RCAČR. 

VV většinou schválil úpravu formuláře přihlášky webových stránek RCAČR ve výši 3.200 Kč bez DPH 

tak, aby se na závody mohli co nejdříve přihlašovat i jezdci bez členství v RCAČR. 

Informace o  nutných platbách – v průběhu března bude nutné doplatit fakturu EFRA za rok 2010 a 

odsouhlasené příspěvky RC klubům na mezinárodní závody (Auto RC Slavkov , Lestr Models a RCA 

Třebíč). 

 

Ad. 3) President RCAČR informoval VV o průběhu své poslední výpovědi na Policii ČR. S ohledem na 

problémy s dokazováním převzatých peněz v hotovosti od klubů apod., bude nutné prověřit licence a 

členské průkazy.  V případě, že by průkazy a licence měli razítko r.2010, lze považovat , že byly 

klubem uhrazeny.  

 

Ad. 4) Electric Track: Jan Blahovský informoval VV o termínech a pořadatelích závodů MČR, diskuze 

se rozvinula o konfliktu navrhovaného termínu letního závodu s již vypsaným volným závodem na 

trati RC MCC Brno. Po diskuzi bylo rozhodnuto, že  předseda sekce projedná s pořadatelem závodu  

možnost  zajistit  jiný termín na dráze  v Brně. President RCACR vyslovil nespokojenost s přípravou 

závodů a se špatnou komunikací mezi předsedou sekce a VV. Požádal předsedu sekce o rychlejší 

reakci na podněty a návrhy ze strany VV. 

Electric Buggy: Předseda sekce Vladimír Šulc ohlásil velmi příznivé předpokládané počty na závodech 

RCAČR a dále informoval o nominaci jezdců pro závody  EFRA – ME a MS 2011.  

Rally Scale: Předseda sekce Radek Třešňák informoval o novinkách v sekci Rally Game. 

Rally Electric 1:10: Předseda sekce Petr Pavlát informoval o uskutečněném prvním závodě MČR.  

Závodu se zúčastnilo 47 závodníků, z toho 35 závodníků se přihlásilo za člena RCAČR. Závod probíhal 



v Mladé Boleslavi v neděli 20.3. Bylo odjeto 7 rychlostních zkoušek o celkové délce více než 10 km. 

Vítěz strávil na trati téměř hodinu. 

President poděkoval předsedovi sekce za skvěle připravený závod a za postup při získávání nových 

členů RCAČR.   

On Road IC: Předseda sekce Drahoslav Hejtmánek informoval o přípravách na start nové sezony, 

zároveň informoval o stavu příprav prestižního závodu  EFRA GP ve Slavkově. 

LS Off Road: Předseda sekce Jan Sonntag informoval o přípravách na start sezony a o velmi nízké 

účasti jezdců na prvním mezinárodním závodě GP EFRA – celkem startujících 19, z toho z ČR 6. 

LS On Road: Předseda sekce Dušan Bayer informoval o přípravách na start sezony. Dosud nebyly 

předloženy pravidla „B“ , náhradní termín předložení  je 8.4.2011.   

Off road 1:8: Předseda sekce Miroslav Jurenka informoval o přípravách na start sezony a 

předpokládaných počtech startujících v sezoně 2011. Dále předseda sekce podal vysvětlení 

k oznámeným novinkám pro sezonu 2011, které nebyly projednány na VV. K tématu okolo zajištění 

občerstvení zdarma pro jezdce pořádajícím klubem, losování dvou jezdců, kterým by bylo vráceno 

startovné a hlavně k požadavku na finanční příspěvek RCACR pro pořadatele závodů MČR v této sekci 

se rozvinula bohatá diskuze.  Zároveň bylo rozhodnuto, že požadavky na občerstvení zdarma a další 

zvýhodnění jezdců musí být předem projednáno s kluby a nemůže být součástí pravidel.  

 

Ad. 5) Požadavek RC Divoké Jelení na dotaci EFRA IR závodu bude projednán až po písemném 

předložení žádosti na dotaci k rukám Presidenta RCAČR. 

Předsedou sekce Off Road 1:8 předložený požadavek na dotace pořadatelům závodů Off Road 1:8 na 

sezonu 2011 se s ohledem na současné ekonomické podmínky RCAČR zamítá – výsledek hlasování: 

pro 1, proti 7, zdržel se 1. 

 

Ad. 6) President RCAČR upozornil, že nový Handbook EFRA je v elektronické podobě na stránkách 

EFRA i na webu RCAČR.  Opět upozornil, že předsedové sekci při elektronické komunikaci s předsedy 

sekcí EFRA jsou povinni zasílat kopii sekretáři a presidentovi RCAČR.  

Byl projednán požadavek RCKlubu TJ Čelákovice na vstup do RCAČR. VV odsouhlasil přijetí RCKlubu TJ  

Čelákovice za člena RCAČR. Sekretář RCAČR zajistí veškeré dokumenty k tomuto požadavku. 

 

Příští jednání VV RCAČR se koná ve středu 27.4.2011 v Modřicích od 15,00 hod. v restauraci u 
Trávníčka.  
 
 

Zapsal: Vladimír Šeliga 
     sekretář RCAČR 

 

 


